柑縣台灣基督長老教會聖誕節聯合禮拜 FPCOC Christmas Joint Sunday Worship Service

主後 2014 年 12 月 21 日上午十時/ December 21, 2014 10:00AM Sermon: Mr. Ben Cho MC: Elder Susy Chu

一 尊崇上主 一

聖經	路加福音 Luke 2:1-21	Scripture
獻詩	(1) Quiet Night, Wondrous Sight	Choir
	(平安夜, 奇妙夜)	

(2) Joy, Joyful, we Adore You (歡喜,歡喜, 阮嘔咾你)

講道	[¶] Surprising Joy	Sermon
點燭	點燃白色蠟燭	Candle Lighting

— 回應主愛 —

奉獻恳謝*	Offering/Offertory
歡迎與報告	Welcome and Announcement
頌榮*	第 94 首 Doxology

普天同慶 主臨世界 Joy to the World, The Lord is Come

祝禱......阿們頌.....Benediction 殿樂.....(肅靜默禱)......Postlude

(*會眾起立,不方便者請留坐)

(**新來的鄉親客人如果沒有預備或不太清楚奉獻的意義,可以不必參與)

《兩年讀經計劃表》

12/22(一) 王下 17	12/23(二) 王下 18-19	12/24(三) 賽 07
12/25(四) 路 02	12/26(五) 太 02	12/27(六) 王下 20
12/28(日) 王下 21		

《成人主日學課程》

12月21日	聖誕節聯合禮拜暫停
12月28日	會友時間

《 肢體關懷及代禱事項 》

(1) 歡迎兄姐來與我們一同敬拜上帝,誠懇邀請您留下來與我們共餐 交誼,也歡迎您繼續來參加本會聚會,同享主恩。

《 報告與通知 》

- (1) 今日是待降節(Advent)第四主日。待降節對世人啟示上帝的愛,因 而道成肉身降臨在世人當中,為要成就上帝奇妙的救贖計劃,所 以咱在這節期中不僅再一次來領受上帝對世人的愛,也應如耶穌 一般去愛周遭的人,去宣揚上帝的救恩。
- (2) 禮拜三查經禱告會:12月24日聖誕夜與12月31日除夕停課兩次; 2015年1月14日重新開課。

《聖工分擔》

	講道	司會	司琴	讚美	招	待	司	獻	備	餐	清	潔	獻花	音響	投影	值日	長執
本	В	曾	陳	敬	張	陳	黄	周	李	朱	林	周	本	江	盧	曾	林
主	Ben (淑	文	拜	蘭	信	泰		宗		懋	琇		清	建	淑	滿
日	Cho	娟	玟	小組	卿	宜	元	嬌	柏	杏	宏	真	會	彬	治	娟	生
下	林	曾	曾	曾	李	朱	蘇	趙	姚	盧	周	吳	陳	林	盧	曾	林
主	茂	淑	淑	淑	宗		玉	景	純	愛		梅	和	正	建	淑	滿
日	道	娟	吟	吟	柏	杏	雲	玲	音	愛	實	花	美	發	治	娟	生
十.	十二月值月長執:長老:曾淑娟 9/720-0804 執事:林滿生:5/802-0271)271					

上週出席人數

主日禮拜出席人數:台語部80人 英語部19人

ca JOY TO THE WORLD! so

"I bring you good news of great joy that will be for all the people." Luke 2:10

We made it! What a joy it is to arrive safely at our destination! Jesus Christ has come to bring radiant joy into our lives. Whether we're young or old or somewhere in between, we can know today that Jesus gives assurance, drives away doubt and despair, and brings hope and healing to this world.

How is this possible? He is Immanuel, "God with us." Almighty God has stepped down to earth to be with us on our life's journey. More than that, in the Savior, Jesus, God has come into this world to transform it and to reshape our hearts and lives. That's the good news of Christmas, and it fills us with great joy.

The coming of Jesus brings hope and unshakable certainty into our lives. Good news! Great joy! "Today . . . a Savior has been born . . . he is Christ the Lord." Jesus said, "I am the way and the truth and the life. No one comes to the Father except through me" (John 14:6).

He came from heaven to earth to show us the way home. He died on the cross to forgive our sins, to make our homecoming possible.

If today you are willing to admit your need for a Savior and to trust in Jesus Christ as your Lord, you too can know that one day you will arrive safely at home with the Father. That's why Christians everywhere sing, "Joy to the world! The Lord is come!" (From chinesetodays.org)